
 

PROTOKÓŁ Nr 35  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 
Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 20 października 2008r. 

W załączeniu do protokołu lista obecności członków Komisji i osób zaproszonych . 
Posiedzenie Komisji prowadził  jej przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 

Proponowany porządek posiedzenia : 

1. Informacja o wnioskach złożonych do projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na 
2009 rok. 

2. Omówienie informacji z wykonania budżetu M-G Stryków za I półrocze 2008 r. w 
tym stan realizacji inwestycji – wizytacja wybranych inwestycji. 

3. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

Członkowie Komisji zaakceptowali zmianę porządku posiedzenia zaproponowaną przez 
przewodniczącego Komisji . 

Porządek posiedzenia po zmianie: 

1. Omówienie informacji z wykonania budżetu M-G Stryków za I półrocze 2008 r. 
w tym stan realizacji inwestycji – wizytacja wybranych inwestycji. 

2. Informacja o wnioskach złożonych do projektu budżetu Miasta – Gminy 
Stryków na 2009 rok. 

3. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

Ad.1 Omówienie informacji z wykonania budżetu M-G Stryków za I półrocze 2008 
r. w tym stan realizacji inwestycji – wizytacja wybranych inwestycji. 

W trakcie posiedzenia Komisja wizytowała wybrane inwestycje : 

• inwestycje zakończone  tj. boisko sportowe przy Zespole Szkół Nr 2 w 
Bratoszewicach oraz  dwie ulice  w osiedlu Kopernika w Strykowie ; 

• inwestycje w trakcie realizacji tj. budowę boiska w ramach programu ,,Orlik 2012” 
przy Zespole Szkół Nr 1 w Strykowie  oraz  budowę kanalizacji w miejscowości 
Tymianka Gm.Stryków. 

Komisja pozytywnie oceniła inwestycje wykonane jak również te w trakcie realizacji. 
Informację z wykonania budżetu M-G Stryków za I półrocze 2008 r. w zakresie wszystkich 
inwestycji komisja odłożyła na następne posiedzenie. 

Ad.2 Informacja o wnioskach złożonych do projektu budżetu Miasta – Gminy 
Stryków na 2009 rok. 

 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła ogólną informację dotyczącą 
złożonych wniosków do projektu budżetu M-G Stryków na rok 2009 i poinformowała , że jest 
to liczba porównywalna z ubiegłoroczną ( w roku 2007 – 101 wniosków , w roku bieżącym  
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103 wnioski ). W chwili obecnej trwają prace nad projektem budżetu na rok następny tj. 
szacowanie strony dochodowej projektu budżetu. 
 
 
 Ad.3 Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 
 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła i szczegółowo omówiła  
następujące projekty uchwał w sprawie  : 
1) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2009 rok ; 
 
 Cena skupu żyta  do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2009 ogłoszona w 
Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 17 października 2008 r. 
wynosi 55,80 zł za 1q .Niniejszy projekt uchwały zakłada obniżenie ceny skupu żyta  do 
36.40 zł za 1q co stanowi 65,2 % ceny ustalonej przez GUS ( w załączeniu do protokołu). 
 
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 
2) ustalenia  stawek  podatku od  nieruchomości na terenie Miasta-Gminy  Stryków na  
2009 rok ; 
 Niniejszy projekt uchwały zawiera obowiązujące , maksymalne oraz proponowane  
stawki podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stryków .Projekt uchwały Skarbnik M-G 
Stryków omówiła szczegółowo przybliżając kwoty dochodu w projekcie budżetu na rok 2009 
z poszczególnych tytułów ( w załączeniu do protokołu). 
 
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 
3) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych . 
 
Skarbnik poinformowała , że zmiany w drukach deklaracji  dotyczą współwłaściciela  , a w 
drukach informacji o identyfikacji współwłaściciela. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały : 6 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       1 głos wstrzymujący się  
 
 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak poinformowała , że nie będzie w roku 
bieżącym przedstawiony projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportu , ponieważ podjęta w ubiegłym roku przez Radę Miejską uchwała nie określa ram 
czasowych , a przyjęte w/w uchwałą stawki w naszej gminie oscylują w granicach stawek 
maksymalnych. 
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 l ) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008 oraz   
                 aktualizacji planu finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2008 ; 
 
 Po szczegółowych wyjaśnieniach do projektu uchwały przedstawionych przez 
Skarbnika M-G Stryków Komisja wydała pozytywną opinię do przedstawionego projektu 
uchwały. 
  
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  

Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska przedstawiła i omówiła 
następujące projekty uchwał: 

1) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu poboru tych opłat w   drodze 
inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
 
 Przewodniczący Komisji zauważył , że w dotychczas obowiązującej uchwale 
wynagrodzenie za inkaso było w wysokości 50 % od zainkasowanych i wpłaconych kwot , a 
w projekcie uchwały jest 30%. 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak wyjaśniła , że w gminach ościennych  najwyższe 
inkaso jest na poziomie 25 %. 
Komisja  w głosowaniu wydała pozytywną opinię do przedstawionego projektu uchwały z 
następującym dodatkowym zapisem w § 4 uchwały : 
- z samochodu osobowego z przyczepą jednoosiową – 8 zł ; 
- z ciągnika rolniczego z przyczepą jednoosiową - 6 zł  
 
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  
 
2)  ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i  
                Mieszkaniowej w Strykowie; 
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  
3)  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym  
   dzierżawcą nieruchomości; 
 
Dotychczasowy dzierżawca wystąpił z wnioskiem o przedłużenie dzierżawy terenu, który 
zagospodarował jako ogródek przydomowy. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  
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4)   wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu zabudowanej nieruchomości  
       stanowiącej własność gminy położonej w Strykowie przy ul. Grunwaldzkiej 29A; 
 
Właściciel naniesień- budynku na przedmiotowej działce wystąpił z wnioskiem o wykup 
dzierżawionej działki o pow. 112 m² .Naniesienia dzierżawiącego  nie są zgodne z przepisami 
prawa budowlanego dlatego sprzedaż działki może odbyć się w trybie przetargowym. Aby 
mogła być sprzedaż w trybie bezprzetargowym   naniesienia muszą być wzniesione na 
podstawie pozwolenia na budowę. Wartość działki :8.100,00zł ; wartość naniesień 
91.000,00zł  
  
Głosowanie nad projektem uchwały : 6 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       1 głos wstrzymujący się  
 
5 ) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze  bezprzetargowej 
samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy; 
 
 W projekcie uchwały do sprzedaży  na rzecz dotychczasowych najemców 
przeznaczone są dwa lokale : w Strykowie , przy ul.Brzezińskiej i w Niesułkowie. 
Komisja  zaakceptowała zaproponowane bonifikaty od ceny sprzedaży  dla w/w lokali w 
wysokości :80 % wartości lokalu (Stryków )  , 90% (Niesułków ). 
Radny Karol Lenart pytał , czy przy sprzedazy lokalu w Niesułkowie nie będzie kolizji ze 
służebnością  przejazdu do pozostałych lokali mieszkalnych na tej posesji? 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska odpowiedziała , że nie będzie 
kolizji ponieważ zapis o służebności  jest zawarty w akcie notarialnym. Nie ma przeszkody w 
zbyciu lokalu. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 j ) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Skarbu Państwa działek  
                stanowiących drogi położonych we wsi Sosnowiec i Smolice ; 
 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska przedstawiła na posiedzeniu 
komisji mapę obrazująca położenie dróg wymienionych w projekcie uchwały. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały : 7 głosów za  
       0 głosów przeciwnych  
       0 głosów wstrzymujących się  
 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska przedstawiła na posiedzeniu 
komisji : 

• wniosek pp.Perek w sprawie sprzedaży na ich rzecz nieruchomości stanowiących 
drogi ; 
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Po dyskusji Komisja wydała negatywną opinię do wniosku Burmistrza M-G Stryków w sprawie 
wystąpienia pp.Perek zam.w Łodzi o wykup działek stanowiących drogi . 

• wniosek RSP Dobra Nowiny w likwidacji w sprawie przejęcia przez Gminę Stryków 
dróg ; 

Komisja odłożyła wydanie opinii do wniosku RSP we wsi Dobra Nowiny w likwidacji w 
sprawie nieodpłatnego przejęcia działek stanowiących drogi. 

Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku Burmistrza M-G Stryków w sprawie 
przeznaczenia z rezerwy celowej utworzonej w budżecie na zarządzanie kryzysowe kwoty 35.542 
zł na spłatę odsetek od zaciągniętych zobowiązań długoterminowych . 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak  
 
 
 
 
                      Przewodniczący  
       Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych 
                 i Mienia Komunalnego  
           Rady Miejskiej w Strykowie  

 
                                                                                             Grzegorz Kozłowski 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



PROTOKÓŁ Nr 36  

 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 
Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 12 listopada 2008r. 

W załączeniu do protokołu lista obecności członków Komisji i osób zaproszonych . 
Posiedzenie Komisji prowadził  jej przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 

Proponowany porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii do  projektów uchwał w sprawie : 
 
a) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stryków na lata 2007-2013: 
 
b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2008 oraz aktualizacji 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010; 
 
c) odstąpienia od udziału Gminy Stryków w realizacji projektu ,,Budowa Zintegrowanego 
Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)”. 
 
2. Sprawy różne. 
  
 Ad.1. Wydanie opinii do  projektów uchwał w sprawie : 
 
a) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stryków na lata 2007-2013: 
 
 Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej 
Jankowski i poinformował , że rusza program wojewódzki gdzie gmina  może składać 
wnioski o dofinansowanie zadań inwestycyjnych .Wnioski należy złożyć do 21 listopada 
bieżącego roku ,  dlatego  wniosek o zwołanie sesji ,na której będą przedstawione  projekty 
uchwał dziś omawiane. Rozpatrzenie wniosków  nastąpi do 4 grudnia b.r. Na tym etapie nie 
wiadomo czy będzie to dotacja dla Gminy  czy refundacja kosztów. Burmistrz poinformował , 
że Urząd jest przygotowany do złożenia wniosku  na budowę dróg gminnych z udziałem 
państwa , ponieważ posiada komplet dokumentów wymaganych do złożenia 
wniosku..Wniosek dotyczył będzie dróg na osiedlu Wolność w Strykowie. Ogólna kwota  w 
skali województwa to 62,5 mln zł przeznaczona na budowę dróg z czego połowa 
przeznaczona jest na budowę dróg gminnych , druga połowa na budowę dróg powiatowych. 
Burmistrz poinformował , że Gmina nie stara się o dofinansowanie budowy kanalizacji , choć 
jest przygotowany projekt we wsi Swędów , jednak jest o 300 przyłączy więcej niż 
przewidywano. Z kanalizacją w Rokitnicy jest problem zgody na wejście w teren na 
ul.Ogrodniczej w Bratoszewicach. Program Rozwoju Lokalnego nie jest dokumentem 
zamkniętym , można go zmieniać w miarę potrzeb i pojawiających się nowych programów 
pomocowych można umieszczać w nim zadania inwestycyjne. Obecny jego kształt jest 
opracowany na potrzebę złożenia wniosków do 21 listopada b.r. 
W dyskusji nad Planem Rozwoju Lokalnego radny Czesław Polit mówił o braku przedszkoli 
na wsiach oraz o  programach unijnych, które pokrywają całość kosztów budowy , a nawet  
koszty utrzymania nauczyciela przez rok. Potrzeba utworzenia przedszkola przy szkole  jest 
m.in. w Koźlu .Dyrektor szkoły akceptuje pomysł. 
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Obecny na posiedzeniu Komisji przewodniczący Rady Paweł Kasica  wnosił o rozważenie 
możliwości umieszczenia w Programie Rozwoju Lokalnego  chociażby opracowania projektu 
budowy sali gimnastycznej w Dobrej. 
Radny Zbigniew Kos  mówił , że w przygotowanym  PRL  jest za mało dróg ujętych do 
remontu położonych w Anielinie Swędowski.Zdaniem radnego  ten rejon jest pominięty. 
Radny Józef Migdałek stwierdził , że mamy już jeden dokument pod taką nazwa nie do 
końca zrealizowany. Nowy dokument PRL w pierwszej części nie różni się niczym od 
poprzedniego.Zdaniem radnego Migdałka należałoby podsumować realizację wcześniej 
przyjętego PRL. 
Radny Karol Lenart  pytał , czy w 2009 roku planowana jest wymiana sieci wodociągowej 
azbestowej  na terenie gminy. 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków  odpowiedział , że w projekcie 
przyszłorocznego budżetu  przewidziana jest modernizacja  ujęcia wody w Niesułkowie i 
połączenie Niesułkowa do ujęcia wody w Lipce. 
Burmistrz nawiązał do bieżącego budżetu , gdzie zaplanowane zostały  dochody   
ze sprzedaży mienia  w Tymiance –Lipie , a które nie zostały wykonane ze względu na 
ograniczenia jakie wprowadziła rada podejmując uchwałę o sprzedaży tego mienia.Burmistrz 
zaapelował do rady o współdziałanie  jeśli chodzi o dochody Gminy i dążenie do realizacji 
przyjętych w budżecie  założeń , a nie tylko o dbałość o wydatki z budżetu. 
Radny Mirosław Kucharski  stwierdził , że był przeciwny sprzedaży gruntów we wsi 
Tymianka –Lipa  i w dalszym ciągu radny jest przeciwny sprzedaży tej działki ze względu na 
to , że znajdują się na niej pokłady żwiru i z tego względu  można osiągnąć dużo wyższą cenę 
sprzedaży za ten grunt  lub eksploatacje pokładu. 
Radny Józef Migdałek  przypomniał , że  gdyby była  już na początku pełna informacja o 
działkach w Tymiance – Lipie być może nie byłoby takiej sytuacji i rada podjęłaby inna 
decyzję . 
Przewodniczący komisji zarządził po dyskusji głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stryków na lata 2007-2013 ; 
      7 głosów za  
      0 głosów przeciwnych  
      0 głosów wstrzymujących się  
 
 
b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2008 oraz 
aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010; 
 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła i szczegółowo omówiła   
projekt uchwały. 
 
Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji … w U M-G Stryków w 
imieniu Burmistrza zgłosiła autopoprawkę w załączniku Nr 2 do projektu uchwały polegająca 
na wprowadzeniu zapisu w wierszu pod pozycją 2 w kolumnie 6 ,, nakłady planowane” kwotę 
0 zł zastąpić kwotą 2730 zł.  
W związku z w/w autopoprawką w wierszu ,,Razem po zmianie ” w kolumnie 6 kwotę  
3.671.623 zł zmienić na 3.674.353 zł. 
      6 głosów za  
      0 głosów przeciwnych  
      1 głos wstrzymujący się  
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c) odstąpienia od udziału Gminy Stryków w realizacji projektu ,,Budowa 
Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota 
Regionu Łódzkiego)”. 
Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Informacji …w U M-G Stryków wyjaśnił: 
Projekt składaliśmy wspólnie z samorządem województwa łódzkiego, który był głównym 
beneficjentem, nasza gmina była jedna z gmin w tym projekcie. Projekt ten został odrzucony 
przez instytucje wdrażającą program. W pierwszej wersji infomaty jak nam przekazano  to 
miał być szeroko pojęty zestaw komputerowy – monitor, komputer, drukarka. Później – już 
po przystąpieniu - okazało się, że infomat to będzie skrzynka podłączona do Internetu gdzie 
będzie tylko dostęp do stron rządowych i samorządowych, a nie będzie ogólnego dostępu do 
Internetu. Dlatego środki własne, jakie mieliśmy przeznaczyć w kwocie ok. 9500 zł lepiej 
wykorzystać na zakup komputerów i wykorzystać tam gdzie są potrzebne z dostępem do 
ogólnego Internetu. 
      7 głosów za  
      0 głosów przeciwnych  
      0 głosów wstrzymujących się  
WNIOSKI: 
1. Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości: 
1) utworzenia przedszkola w Koźlu  
2) wykonania dokumentacji technicznej sali gimnastycznej przy szkole w Dobrej ; 
 
Komisja wydała pozytywną opinię do wniosku przedstawionego przez Burmistrza  
M-G Stryków złożonego przez mieszkańców mieszkańców Anielina Swędowskiego w dniu 
27.10.2008 r. dotyczącego rozbudowy sieci wodociągowej w ul.Zagajnikowej. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały w sprawie: 

• przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stryków na lata 2007-2013; 
• zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2008 oraz 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010; 
• odstąpienia od udziału Gminy Stryków w realizacji projektu ,,Budowa 

Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota 
Regionu Łódzkiego)”. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Komisji przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 
posiedzenia . 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak  
 
          
                      Przewodniczący  
       Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych 
                 i Mienia Komunalnego  
           Rady Miejskiej w Strykowie  

 
                                                                                             Grzegorz Kozłowski 

 

 



 
 
 
 

 


